
Hovseter skole 
 
Referat Årsmøte Foreningen FAU Hovseter  
Dato: 16.09.2019 
 
Tilstede: 
FAU styret: Nanna Lien, Knut Vrålstad, Sissel Svestad, Helle Sundby, Mona Ransedokken 
(referent) 
Forfall FAU styret: Elin Hasselknippe, Anne Rognerud, Morten Persen 
Klassekontakter: Representanter fra klasse 8D, 8G, 8E, 8F, 9A, 9B, 9C, 9G, 9I, 10A, 10D, 
10E, H-klassen 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste.  
 

2. Valg av møteleder, referent og vitner. 
 
Møteleder Nanna Lien  
Referent Mona Ransedokken 
Vitner Morten Fure og Camilla Aasgaard 

 
3. Årsrapporten ble gjennomgått.  

 
4. Regnskap ble gjennomgått. Følgende merknader/spørsmål ble fremmet: 

 
- Bør det etableres retningslinjer for tilskudd fra FAU til klassetur 10. 

klasse? Utgiften har økt betydelig det siste året. 
- Hvilke muligheter har elevrådet til å søke støtte fra FAU? Søknader kan 

fremmes, men må begrunnes hvordan midlene skal komme elevene til 
gode for å kunne innvilges.  

  
 

 
5. Valg av nytt styre. 

 
Dagens styre:  
Funksjon Navn Tar gjenvalg? 
Leder Nanna Lien Ja 
Nestleder Morten Persen Ja 
Økonomiansvarlig Knut Vrålstad Ja 
Styremedlem Elin Hasselknippe Nei 
Styremedlem Anne Rognerud Nei 
Styremedlem Sissel Svestad Ja 
Styremedlem Helle Sundby Ja 
Styremedlem Mona Ransedokken Ja 
   

 
Styrets forslag til nytt styre: 



Leder: Nanna Lien 
Nestleder: Morten Persen 
Økonomiansvarlig: Knut Vrålstad 
Styremedlem: Sissel Svestad 
Styremedlem: Helle Sundby 
Styremedlem: Mona Ransedokken 
Styremedlem: Siv Kjæreng (ny) 
Styremedlem: Morten Fure (ny) 
 
Forslaget ble godkjent og ett ny medlem meldte seg.  
 

6. Innstilling av representanter til Driftsstyret 2020-2021 (2 år) 
 
Styrets forslag:  
Stine Arntzen Selfors 
Erik Eide 
 
Forslaget ble godkjent. 
 
 

7. Aktiviteter 
 

8. Eventuelt 
 

- Psykisk helse bør i større grad på agendaen i skolen. Dette vil også bli 
adressert i SMU.   

- Spørsmål om hvordan nye elever informeres om klassefordeling. Hva er 
bakgrunnen for at Hovseter har valgt den modellen som brukes i dag?  

- Forslag til tiltak for å redusere presset om kjøp av dyre ballkjoler til 10. 
klasses juleball. Kan det innføres alternative kåringer, sykurs etc for å 
motivere til alternative løsninger? FAUs juleballkomite tar dette videre med 
juleballansvarlig på skolen.  

- Ønske om bedre informasjon til nye klassekontakter. Fysisk perm som 
overleveres? Andre måter å gjøre dette på?  

    
 
 
 


